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„Kamienie mówić będą ...” 

Hala sportowa otwarta

Kadrowa jeszcze nie teraz

Raport z audytu w bibliotece

17 września jak co roku 
w Wołominie odbyła się 
uroczystość z okazji roczni-
cy napadu Związku Radzie-
ckiego na Polskę, połączona 
z obchodami Światowego 
Dnia Sybiraka. Wzięli w niej 
udział m.in. starosta woło-
miński Kazimierz Rakow-
ski, burmistrz Wołomina 
Elżbieta Radwan, wicebur-
mistrz Wołomina Edyta 
Zbieć, wiceprzewodniczący 
Rady Powiatu Wołomiń-
skiego Halina Bonecka i 
Jerzy Mikulski, radni miej-

scy i powiatowi, proboszcz 
parafii Matki Bożej Czę-
stochowskiej w Wołominie 
Witold Gajda, członkowie 
związków kombatanckich i 
przedstawiciele Stowarzysze-
nia Łagierników Żołnierzy 
Armii Krajowej. Najważ-
niejszymi gośćmi uroczy-
stości byli jednak przedsta-
wiciele wołomińskiego Koła 
Związku Sybiraków, które-
go prezesem jest obecnie 
Wojciech Witek, a funkcję 
prezesa honorowego pełni 
Maria Sobolewska. 

(dokończenie na str. 4)
Starosta wołomiński Kazimierz Rakowski i wiceprzewodniczą-
cy Rady Powiatu Jerzy Mikulski

Robert Roguski, burmistrz 
Miasta Kobyłka, 16 września 
dokonał uroczystego otwarcia 
jednej z najpiękniejszych hal 
sportowych na Mazowszu. 

W uroczystym otwarciu 
wzięli udział przedstawiciele 
Ministerstwa Sportu i Turysty-
ki oraz władz samorządowych 
Mazowsza i powiatu woło-

mińskiego. Hala przy Zespole 
Szkół nr 3 w Kobyłce koszto-
wała 13 milionów złotych, z 
czego 2 miliony dofinansowa-
ło Ministerstw Sportu i Tury-
styki. Obiekt spełnia wszystkie 
wymogi organizacji imprez na 
najwyższym europejskim po-
ziomie.

Okazuje się, że w okresie 
zwolnienia lekarskiego była 
dyrektorka wykonywała nor-
malne czynności pracownicze. 
Zawarła m.in. umowę o pra-
cę z nowym pracownikiem, 
przyznając mu 6-miesięczny 
okres wypowiedzenia. Będąc 
na zwolnieniu pracowała ze 
związkami zawodowymi nad 
regulaminem organizacyjnym 
biblioteki, udzieliła też zgodę 
na urlop rodzicielski pracow-
nika. Co więcej, jednemu z 
pracowników dyrektorka przy-
znała w tym czasie 15 tysięcy 
brutto nagrody.

Zauważono ponadto zróż-
nicowanie wynagrodzenia dla 
pracowników wykonujących 
te same zadania.

Jak wynika z raportu Igora 
Bogackiego, biblioteka płaci 
bardzo wysokie, wręcz astro-
nomiczne kwoty za świad-
czone usługi telekomunika-
cyjne przez firmę T-mobile, 
rachunki za telefon dyrektor 
biblioteki, w tym również w 
okresie, gdy już przebywała na 
zwolnieniu lekarskim. Ostatni 
rachunek to aż 726 złotych, z 
czego 192 zł to koszty związa-
ne z zablokowaniem możliwo-

ści korzystania z usług przez 
byłą panią dyrektor.

Od początku świadczenia 
usług przez firmę T-mobile 
biblioteka otrzymała od ope-
ratora 9 różnych urządzeń 
(telefony, komputer, mode-
my), żadne z nich nie jest 
zewidencjonowane, trudno 
określić, gdzie te urządzenia 
są. Jak poinformowano na se-
sji, 27  sierpnia pani dyrektor 
odebrała wezwanie do zwrotu 
używanych przez siebie urzą-
dzeń, niestety do dnia dzisiej-
szego nowe kierownictwo bi-
blioteki nie otrzymało od niej 

jakichkolwiek wyjaśnień ani 
zwrotu tego sprzętu.

Biblioteka miała konta i 
adresy mailowe na ogólnodo-
stępnej witrynie informacyjnej, 
z których korzystali pracowni-
cy, łącznie z księgowością.

Stwierdzono ogromny cha-
os w prowadzonej dokumen-
tacji, brak schematu prowa-
dzenia obiegu dokumentów 
oraz instrukcji kancelaryjnej, 
brak przypisania sprzętów i 
wyposażenia do konkretnych 
pracowników, brak kart ewi-
dencyjnych.

Rembertów

Na ostatniej sesji rady dzielnicy 19 września Igor Bogacki - p.o. dyrektora Biblioteki Publicznej w Rembertowie przedstawił rad-
nym raport z pierwszego miesiąca swojej pracy oraz zapoznał z nieprawidłowościami, które panowały w bibliotece. Większość z 
nich dotyczyło pracy i „niestandardowych” zachowań byłej dyrektor biblioteki.

(dokończenie na str. 3)

Andrzej Lek w fotoreportażu zdjęciowym z otwarcia hali sportowej przy ZSP nr 3 w Kobyłce

Robert Roguski burmistrz Kobyłki i  nowy trener reprezentacji 
Polski w siatkówce Raul Lozano

(dokończenie na str. 10)

Wielka historia w naszym powiecie - przygotowania do 
obchodów 77. rocznicy pobytu Hubala w Krubkach Górkach.

Czytaj na str. 6 - 7

Wojewoda Mazowiecki uchylił decyzję Prezydenta m.st. Warszawy, zezwala-
jącą na realizację inwestycji drogowej w Rembertowie „Budowa sięgacza od ul. 
Kadrowej do ul. Strycharskiej wraz z infrastrukturą techniczną” i przekazał sprawę 
do ponownego rozpatrzenia w I instancji. Wynika z tego, że ulica ta nie ma szansy 
na budowę w roku bieżącym. Więcej na ten temat w kolejnym wydaniu MGR.
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Piotr Uściński  - Prosto z Sejmu

Polityczny poker

Piotr Uściński
Poseł na Sejm RP

Stara gra w karty, jaką 
jest poker, ma swoje plusy 
i minusy. 

Z jednej strony nie da 
się dobrze grać w pokera 
bez nauki praktyczne-
go stosowania rachunku 
prawdopodobieństwa oraz 
elementów psychologii 
biznesu. Nieprzypadko-
wo Wydział Nauk Ekono-
micznych Uniwersytetu 
Warszawskiego wykorzy-
stuje od lat tą grę podczas 
wykładów i ćwiczeń dla 
studentów. Według oficjal-
nych danych uniwersytetu 
poker uczy młodych ludzi 
strategicznego myślenia i 
analizy otoczenia konku-
rencyjnego.

Druga, ciemna strona 
pokera, to fakt, że zdarza 
się ludziom od tej gry uza-
leżnić. Takie uzależnienie 
w połączeniu z brakiem 
umiejętności prowadzić 
może do dużych strat fi-
nansowych. Nie bez po-
wodu poker jest dostępny 
praktycznie w każdym 
kasynie. Jednak dodać 
trzeba, że uzależnić się 
można też np. od grania 
na giełdzie papierów war-
tościowych, a losowość w 
jednym i w drugim jest 
podobna.

Kilka lat temu (gdy 
byłem starostą powiatu) 
zwróciła się do mnie grupa 
studentów uniwersytetu z 
propozycją zorganizowa-
nia powiatowego turnieju 
pokera o puchar starosty. 

Pomysł wydał mi się dobry, 
otwierający się na młodych 
ludzi i ich pomysły. Jednak-
że po kilku dniach prawni-
cy starostwa poinformowa-
li, że taki turniej nie może 
się odbyć. Powodem była 
ustawa hazardowa, wedle 
której urządzanie takich 
turniejów stało się prze-
stępstwem.

Okazało się, że w 2009 
roku, po wybuchu afery 
hazardowej, która obnażyła 
powiązania finansowe poli-
tyków PO z ciemną stroną 
hazardu (nielegalne auto-
maty do gier itp.), ówczesna 
koalicja postanowiła pilnie 
zmienić ustawę, aby przy-
kryć w ten sposób medialną 
dyskusję o aferze. W pędzie 
legislacyjnym uznali poker 
za przestępstwo, choć gra ta 
nie ma nić wspólnego z afe-
rą hazardową. Było też wię-
cej błędów w tej ustawie.

Do paradoksalnej sy-
tuacji doszło na Uniwersy-
tecie Warszawskim, a może 
też na innych uczelniach. 
Mimo iż uczono umiejęt-
ności gry w pokera to nie 
można było urządzić dla 
studentów turnieju gry w 
pokera. Na marginesie do-
dam, że taki turniej bar-
dziej przypomina turniej 
sportowy niż kasyno hazar-
dowe. 

W ubiegłym tygodniu 
w Sejmie odbyło się pierw-
sze czytanie projektu nowe-
lizacji ustawy hazardowej. 
Naprawimy ewidentny błąd 
Platformy, pozwolimy grać 
w pokera, a organizacja 
turnieju pokerowego już 
nie będzie przestępstwem. 
Nowelizacja oczywiście nie 
dotyczy jedynie pokera, do-
tyczyć będzie szerzej usta-
wy, m.in. pozwoli opodat-
kować hazard internetowy, 
który w tej chwili kwitnie w 
szarej strefie. 

Budowa ulic prowadzo-
na jest w ramach zadania 
inwestycyjnego „Wykonanie 
dokumentacji projektowo – 
kosztorysowej i budowa ul. 
Annopol i Torfowej w Woło-
minie”. Wykonawca inwestycji 
Królik Włodzimierz – KROL 
Zakład Robót Drogowych i 
Inżynieryjno-Instalacyjnych z 
Wołomina został wprowadzo-
ny na teren budowy 2 wrześ-
nia, jednak będzie mógł pod-
jąć prace budowlane dopiero 
po zaawansowaniu prac pro-
wadzonych przez PWiK.

W ramach umowy wyko-
nawca wybuduje sieć kanali-
zacji deszczowej z przykana-
likami wraz z przyłączeniem 
do istniejącej studni w ul. 
Błońskiej. Wykonana zostanie 
również niezbędna wycin-
ka drzew. Obie ulice zyskają 
nową nawierzchnię jezdni 
z betonu asfaltowego oraz 
chodniki z kostki brukowej. 
Powstaną zjazdy i dojścia do 
posesji, cieki przykrawężniko-
we i progi zwalniające. Prze-
budowane zostaną istniejące 
łuki drogi oraz chodnik przy 
skrzyżowaniu z ul. Radzymiń-
ską, a także skrzyżowanie ul. 

Na sesji 8 września Rada 
Powiatu Wołomińskiego po 
raz trzeci nie stwierdziła wy-
gaśnięcia mandatu radnego 
Mariusza Dembińskiego. Do 
stwierdzenia wygaśnięcia man-
datu wezwał radnych wojewoda 
mazowiecki – pisaliśmy o tym 
szczegółowo w poprzednim nu-
merze MGR. Zdaniem wojewo-
dy Dembiński, łącząc mandat 
radnego z prowadzeniem dzia-
łalności gospodarczej, naruszył 
art. 25 b ust. 1 ustawy o samo-
rządzie powiatowym. Opinię 

wojewody poparli radni z klu-
bu PiS, przewodniczący klubu 
Ireneusz Maślany powiedział: 
-  Z  przykrością należy stwier-
dzić, że kolega naruszył prawo i 
konsekwencje naruszenia prawa 
trzeba ponieść. 

Radnego Dembińskie-
go na sesji nie było, a starosta 
Kazimierz Rakowski szybko 
zgłosił wniosek o zamknięcie 
dyskusji, uzasadniając, że nad 
sprawą wygaśnięcia mandatu 
dyskutowano już wiele godzin, 
padły wszystkie argumenty i 

Po trzykroć nie

Nowe ulice w budowie

każdy radny ma już zdanie na 
ten temat. Głosowanie uchwały 
w sprawie stwierdzenia wygaś-
nięcia mandatu zakończyło się 
wynikiem: 11 głosów „za”, 14 
„przeciw”. W tej sprawie została 
podjęta jeszcze jedna uchwała, 
mianowicie dotycząca odmo-
wy stwierdzenia wygaśnięcia 
mandatu radnego Powiatu Wo-
łomińskiego. Projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem przygo-
tował radny Adam Łossan, a ob-
szerne i wyczerpujące uzasad-
nienie kończy się następująco: 
„art. 26 ustawy o samorządzie 
powiatowym nie zawiera za-
kazu łączenia członkostwa w 
zarządzie powiatu z pełnieniem 

funkcji dyrektora gminnej jed-
nostki organizacyjnej, która nie 
posiada osobowości prawnej”. 
Za podjęciem uchwały odma-
wiającej stwierdzenia wygaśnię-
cia mandatu z powodu braku 
naruszenia ustawowego zaka-
zu łączenia mandatu radnego 
z prowadzeniem działalności 
gospodarczej głosowało 13 rad-
nych, a 11 było przeciwnych. 

Ciekawe, czy sprawa man-
datu radnego Dembińskiego 
powróci jeszcze na obrady rady 
powiatu, czy też kwestie wyga-
szenia mandatu z powodu na-
ruszenia bądź braku naruszenia 
zostały już definitywnie wyjaś-
nione i zakończone. 

Wołomin

Rozpoczęły się prace budowlane na ulicach Annopol i Tor-
fowej w Wołominie. Obecnie trwają roboty prowadzone 
przez Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z 
o.o. związane z budową sieci kanalizacji sanitarnej gra-
witacyjnej, tłoczonej wraz z przepompownią ścieków w 
ulicy Annopol.

Annopol z Błońską. 
Przewidywany ter-
min zakończenia prac 
10 sierpnia 2017 roku.
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Rezygnacja radnego Zygi

Radny 
Ochenduszka 

w Parlamencie
Nowi doradcy

Spór zażegnany 

Agnieszka Nemska 
dyrektorem MOK 

Biblioteka nie odzyskała 
wielu książek, które przetrzy-
mywane były przez czytelni-
ków latami, z tego tytułu nie eg-
zekwowano kar finansowych.

Nie znaleziono akt sprawy 
sądowej, prowadzonej w I in-
stancji z zakresu prawa pracy 
oraz akt sprawy II instancji. 

Z kancelarią prawną pro-
wadzącą sprawy przed sądem 
nie podpisano żadnej formal-
nej umowy, jak dowiedział się 
nowy dyrektor, wszystko było 

uzgadniane telefonicznie lub 
mailowo. 

Była już dyrektor nie za-
dbała o terminowe złożenie 
do urzędu skarbowego de-
klaracji PIT 4R za rok 2015. 
W tej chwili jest prowadzone 
w tej sprawie postępowanie 
wykroczeniowe przez urząd 
skarbowy. 

Już wkrótce poznamy za-
pewne szczegółowy raport z 
audytu Biblioteki Publicznej 
w Rembertowie.                 

US

Raport z audytu 
w bibliotece

(dokończenie ze str. 1)

Michał Zyga, wieloletni 
radny dzielnicy Rembertów, 
złożył mandat radnego. Jak nas 
poinformowano, powodem tej 
decyzji była niemożność po-
godzenia pracy zawodowej z 
funkcją radnego. Michał Zyga 
należał do najbardziej aktyw-
nych i najlepiej przygotowa-
nych merytorycznie radnych na 
przestrzeni kilku kadencji.

Na sesji 19 września prze-
wodniczący rady dzielnicy 
przyjął ślubowanie od nowe-

go radnego, który startował z 
tej samej listy wyborczej (KW 
Lepszy Rembertów) i zdobył 
najlepszy kolejny wynik. Jest 
nim Alfred Pogorzelski (49 l.). 
Nowy radny jest mieszkań-
cem Nowego Rembertowa. Jest 
absolwentem KUL, prowadzi 
własną kancelarię prawną. Spe-
cjalizuje się w zamówieniach 
publicznych i regulacji stanów 
prawnych nieruchomości (inf. z 
ulotki wyborczej radnego).                   

US

Ślubowanie nowego radnego

Na ostatniej sesji Rady Dzielnicy Rem-
bertów (19 września) poinformowano, że 
radny Czesław Ochenduszka, jako jeden z 
dwóch reprezentantów warszawskich rad 
seniora, powołany został do Obywatelskiego 
Parlamentu Seniorów.                                         red.

Radny Alfred Pogorzelski

Igor Bogacki - p.o. dyrektora Biblioteki Publicznej w Rembertowie

W związku z odwołaniem Janusza 
Mijewskiego oraz rezygnacją Marcina 
Orzechowskiego z funkcji doradców 
Młodzieżowej Rady Dzielnicy na sesji 
19 września powołano nowych przed-
stawicieli.

Zostali nimi: Magdalena Kosiorek i 
Andrzej Sterniczuk. Oboje są nauczycie-
lami WOS i historii w LI LO, a od tego 
roku pani Magdalena Kosiorek pełni 
również funkcję wicedyrektora LI LO im. 
T.Kościuszki w Rembertowie.              red. 

Magdalena Kosiorek i Andrzej SterniczukRadny Czesław Ochenduszka

W dniu 15 września br. w 
gabinecie Roberta Perkowskie-
go, burmistrza Ząbek,  nastą-
piło  podpisanie porozumienia 
pomiędzy Przedsiębiorstwem 
Gospodarki Komunalnej w 
Ząbkach a Przedsiębiorstwem 

Wodociągów i Kanalizacji z 
Zielonki. Umowa zamyka wie-
loletni spór między przedsię-
biorstwami.

Zielonka odprowadza ście-
ki ze swojej gminy do oczysz-
czalni w Warszawie poprzez 

ząbkowską sieć kanalizacyj-
ną. Jak łatwo się domyśleć 
roszczenie dotyczyło sposobu 
i wartości kosztu przesyłu 
przez ząbkowską magistralę 
kanalizacyjną. Zawarte po-
rozumienie reguluje m.in. 
warunki świadczenia usługi 
odprowadzania ścieków oraz 
określa metodę kalkulacji cen 
w przyszłości.

Umowę podpisali prezesi 
obydwu Spółek: Janusz To-
masz Czarnogórski PGK Ząb-
ki oraz  Janusz Lewicki  PWiK  
Zielonka. 

Podziękowania należą się 
także byłemu prezesowi PKG 
Ząbki, Piotrowi Uścińskiemu, 
który także przyczynił się do 
podpisania  porozumienia. 

Rozstrzygnięty został kon-
kurs na dyrektora Miejskiego 
Ośrodka Kultury w Kobyłce. 
Z dniem 1 października funk-
cję tę obejmie pani Agniesz-
ka Nemska, po odejściu pani 
Małgorzaty Głębickiej p.o. dy-
rektora MOK.    

Red.
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W dolnym kościele Mi-
łosierdzia Bożego w Ząbkach 
8 września spotkali się senio-
rzy z klubu Retro. Najważ-
niejszym punktem spotkania 
było pożegnanie długoletniej 
prezes Zofii Załęskiej i powi-
tanie nowej prezes Mirosławy 
Marzoch. Pani Zofia była pre-
zesem klubu przez 16 lat.

Spotkanie umiliły poczę-
stunek i koncert chóru „Złota 
Jesień” z repertuarem pieśni 

wojennych. W spotkaniu, 
wraz z seniorami, uczestni-
czyła instruktorka Miejskiego 
Ośrodka Kultury w Ząbkach 
Iwona Krawczak, która opie-
kuje się sekcjami seniorów.

Kolejne spotkanie dla 
seniorów odbędzie się 6  paź-
dziernika br. w dolnym koście-
le parafii Miłosierdzia Bożego 
w Ząbkach przy ul. 11-go li-
stopada. Tym razem seniorzy 
będą obchodzić swoje święto.

Zarząd Klubu Seniora 
Retro serdecznie zaprasza 
wszystkie osoby w wieku 50+, 
aktywne i  dysponujące wol-
nym czasem do uczestnictwa 
w spotkaniach, wyjazdach i 
imprezach klubu.

Chętni będą mile widzia-
ni.

Kontakt do Prezes Klubu 
Seniora Retro Mirosławy Ma-
rzoch: tel. 793-540-515.

I.P.

Powakacyjne spotkanie 
seniorów

- Tragiczne wydarzenia 
XX wieku przez wiele lat były 
przemilczane ze względu na 
sytuację polityczną. Dzisiaj, 
w wolnej ojczyźnie, możemy 
i musimy to mówić. Jednym z 
najważniejszych obowiązków 
stojących przed nami po upad-
ku komunizmu jest odbudowa 
naszej pamięci historycznej. 
Aby mieć siłę w przyszłości, 
trzeba znać przeszłość. Prag-

niemy przekazać wam naszą 
historie i bolesne fakty. Bo 
kiedy nas zabraknie, kamienie 
mówić będą o zbrodni, krzyw-
dzie dokonanej na polskim na-
rodzie – powiedziała w swoim 
wystąpieniu Maria Sobolew-
ska. 

Z powodu modernizacji 
linii kolejowej po raz pierw-
szy wołomińskie obchody 
17  września odbyły się w in-
nym miejscu niż zazwyczaj, 

mianowicie przy pomniku 
poświęconym żołnierzom 
Polski walczącej pomordo-
wanym i zesłanym do łagrów 
w latach 1944-1945. Pomnik 
ten znajduje się przy ul. Pia-
skowej w Wołominie. Mamy 
nadzieję, że w przyszłym roku 
sytuacja wróci do normy, uro-
czystości wrócą pod Pomnik 
Sybiraków i rozpoczną się sy-
birackim hymnem. 

A.B. 

„Kamienie mówić będą ...” Nowa hala sportowa w Czarnej

Przedstawiciele Wołomińskiego Koła Związku Sybiraków

Władze samorządowe Wołomina na czele z burmistrz Elżbietą Radwan 

(dokończenie ze str. 1)

Uroczystość rozpoczęła 
się złożeniem wieńców na uli-
cy Piaskowej w Wołominie w 
miejscu Kaźni dokonywanych 
przez NKWD (czyt. obok). Na-
stępnie odbyła się msza święta 
w intencji Sybiraków w kościele 
pw. Św. Faustyny w Helenowie. 
Dalsza część uroczystości od-
była się w nowej hali sportowej.

Po uroczystym przecięciu 
wstęgi dyrektor szkoły Teresa 
Kowalczyk serdecznie powita-
ła wszystkich zgromadzonych. 
Wśród gości byli: starosta wo-
łomiński Kazimierz Rakow-
ski, wiceprzewodnicząca Rady 
Powiatu Halina Bonecka, bur-
mistrz Wołomina Elżbieta Rad-
wan, zastępca burmistrza Edyta 

Zbieć, prezes MPWiK Paweł 
Solis, prezes ZEC Jerzy Mikul-
ski, prezes Zakładu Gospodar-
ki Komunalnej Rafał Wiatrak, 
prezes MPO Igor Sulich, przed-
stawiciele wołomińskiego Koła 
Związku Sybiraków, z prezesem 
Wojciechem Witkiem i prezes 
honorową Marią Sobolewską, 
prezes Ligi Kobiet Wołomiń-
skich Alicja Rzępołuch, prezes 
Klubu Seniora TRAMP Bo-
gumiła Smulewicz, duchowni, 
dyrektorzy placówek oświato-
wych, uczniowie, rodzice oraz 
wykonawcy.

Dyrektor szkoły dziękowa-
ła wszystkim, którzy przyczynili 
się do powstania tego obiektu, 
a w szczególności władzom 

samorządowym Wołomina na 
czele z burmistrz Elżbietą Rad-
wan, na ręce której wręczono 
bukiet kwiatów. - Wasze ma-
rzenia stały się rzeczywistością. 
Sport jest szkołą charakteru. 
Taki obiekt jest środkiem edu-
kacji sportowej uczniów, a także 
miejscem, gdzie odbywają się 
ważne uroczystości szkolne - 
powiedziała burmistrz Elżbieta 
Radwan w swoim wystąpieniu.

Po części oficjalnej przy-
szedł czas na część artystyczną 
poświęconej Sybirakom. Ucz-
niowie szkoły wręczyli Sybi-
rakom, bohaterom tego dnia, 
białe róże. 

Jadwiga Powała

17 września odbyły się uroczystości z okazji obchodów Dnia Sybiraka. Ważne wydarzenie połą-
czone było z uroczystym otwarciem nowej sali gimnastycznej w Zespole Szkół w Czarnej.
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Na placu przy Domu Kultury przy ulicy Klonowej w Lipinkach, 
obok placu zabaw dla dzieci powstała ogólnodostępna siłownia ple-
nerowa. Jej to efekt integracji i determinacji mieszkańców, którzy 
zagłosowali na ten projekt w zeszłorocznym budżecie obywatelskim. 
Uroczystego otwarcia siłowni i przecięcia wstęgi dokonali burmistrz 
Wołomina Elżbieta Radwan, sołtys Lipinek Urszula Zych, radna Edy-
ta Babicka, proboszcz Parafii Św. Ojca Pio w Zagościńcu Stanisław 
Gergont i wikariusz Marek Gradziński. Towarzyszyły im dzielnie 
dzieci, które dumnie przecinały wstęgę.

Piknik rodzinny zorganizowano ze środków funduszu sołeckie-
go. O dobry nastrój uczestników zadbał DJ Koti i animatorka, która 
porwała dzieci do wspólnej zabawy. Były też bezpłatne dmuchańce, 
malowanie twarzy, dania z grilla, napoje i słodycze.

 W nowym skrzydle znajdu-
ją się dwie sale do gimnastyki 
korekcyjnej,  17 sal lekcyjnych 
i 3 sale językowe oraz świetlica, 
sala do integracji sensorycznej, 
kuchnia i jadalnia na 100 osób, 
gabinety psychologa i pedagoga 
oraz pokój nauczycielski, który 
jednocześnie mieści 130 osób 
(tylu nauczycieli jest zatrudnio-

nych w szkole). W rozbudowa-
nej części są dwie klatki schodo-
we i winda dla niepełnospraw-
nych. Sale w których uczą się 
dzieci są doświetlone z koryta-
rza, dzięki szybom i przezroczy-
stym drzwiom,  które znajdują 
się w ścianach klas. W każdej 
klasie znajdują się tablice inter-
aktywne, umożliwiające pracę z 

nowymi technologiami  infor-
macyjnymi. Warto dodać, że na 
terenie szkoły jest nowoczesna 
sieć WiFi. Na każdej kondygna-
cji znajdują się toalety damskie 
i męskie w sumie z 47 kabi-
nami. Przy okazji rozbudowy 
szkoły poszerzono obecną salę 
gimnastyczną, umożliwiając 
wykonanie wnęk na trybuny. 

Siłownia plenerowa 
w Lipinkach już działa!

Szkoła Podstawowa nr 3 
rozbudowana  

Od 11 września można korzystać z siłowni plenerowej przy ulicy 
Klonowej w Lipinkach. Uroczyste otwarcie odbyło się podczas nie-
dzielnego pikniku rodzinnego dla dzieci. Jest to zwycięski projekt 
zeszłorocznego Wołomińskiego Budżetu Obywatelskiego.

Od pierwszego września, uczniowie i nauczyciele ze Szkoły Podstawowej nr 3 w Ząbkach naresz-
cie mogą powiedzieć, że się mieszczą w swojej szkole. Do istniejącego budynku zostało dobudo-
wane nowe skrzydło z trzema kondygnacjami o powierzchni  3.432,19 m2.

Po remoncie szkoła posiada 
szatnie na 38 oddziałów, po-
dzielone na dwie części: dla klas 
1-3 i 4-6, gdzie każde dziecko 
ma własną szafkę na kluczyk. 
Dodatkowo na jednej ze świet-
lic znajduje się sala zabaw dla 
najmłodszych, z której dzieci 
będą mogły korzystać po lek-
cjach.

W niedługim czasie poprawi 
się także komunikacja wokół 
szkoły. Droga przy szkole stanie 
się jednokierunkowa i zostanie 
uruchomiona droga tuż przy 
lesie, tzw. Nowoprojektowana. 
Zostaną również oddane do 
użytku boiska sportowe przy 
szkole.

Budowa nowego skrzydła 
trwała 1,5 roku a koszt inwesty-
cji wyniósł około 11 mln zł.

Przypomnijmy, że Szkoła 
Podstawowa nr 3 powstała w 
2010 roku i miała być przezna-
czona dla 400 dzieci, jednak 
naukę już wtedy rozpoczęło w 
niej 600 dzieci. Obecnie, po roz-
budowie, szkoła pomieści 1000 
dzieci. 

Dobudowana część w znacz-
nym stopniu podniosła poziom 
komfortu i bezpieczeństwa ucz-
niów i nauczycieli.

Iwona Potęga
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Moja Gazeta Regionalna: Panie Starosto, zawsze 
wspiera Pan wydarzenia patriotyczne na terenie 
powiatu wołomińskiego. Dlaczego Pana zda-
niem jest to takie ważne?
Kazimierz Rakowski: Znaczna część wielkich 
wydarzeń historycznych w Polsce miała związek 
z ziemiami powiatu wołomińskiego. Położenie w 
pobliżu Warszawy miało wpływ na to, że miesz-
kańcy naszego regionu m.in. uczestniczyli w wy-
borach królów elekcyjnych, brali udział w zrywach 
niepodległościowych oraz padali ofiarą najsilniej-
szej agresji ze strony okupantów. W okresie zabo-
rów, podczas insurekcji kościuszkowskiej, stoczo-
no bitwę z Rosjanami pod Kobyłką. Nie mógłbym 
oczywiście nie wspomnieć o wydarzeniu najważ-
niejszym, którego rocznica już na zawsze wpisała 
się w kalendarz wydarzeń patriotycznych orga-
nizowanych w naszym powiecie, o Bitwie War-
szawskiej, zwanej również „Cudem nad Wisłą”. Tę 
bitwę niektórzy historycy określają jako jedną z 
decydujących bitew w dziejach świata. W 1920 r. 
Polscy żołnierze starli się z armią bolszewicką pod 
Ossowem i Radzyminem, a tym samym obronili 
Europę Zachodnią przed rozprzestrzenieniem się 
ideologii komunistycznej i totalitarnych rządów. 
To dzięki Bitwie Warszawskiej Polakom udało się, 
na prawie dwadzieścia lat, zachować dopiero co 
odzyskaną wolność. Z kolei w 1939 r., tuż po wy-
buchu II wojny światowej, gmina Poświętne gości-
ła majora Henryka Dobrzańskiego „Hubala”, który 
dla wielu jest wzorem prawdziwego patriotyzmu 
i oddania słusznej sprawie. Uważam, że naszym 
bohaterom należy się szacunek i pamięć, dlatego 
zawsze będę pomagał w organizacji uroczystości 
mających na celu ich uczczenie.

Czy mieszkańcy powiatu chcą takich uroczysto-
ści?
Każda gmina w powiecie wołomińskim ma swoich 
bohaterów i w każdej mieszkają ludzie, którzy trosz-
czą się o pamięć i tradycję historyczną. Uczestniczą 
oni w organizowanych przez nas wydarzeniach i 
przedstawiają własne pomysły. Jednym z przykła-
dów zaangażowania mieszkańców są uroczystości 
poświęcone ofiarom II wojny światowej, które zor-
ganizowano 4 września w Strachówce. Uroczystość 
została przygotowana przy udziale m.in. starostwa, 
Stowarzyszenia Przyjaciół Strachówki oraz Instytu-
tu Pamięci Narodowej. To mieszkańcy gminy Stra-
chówka uczcili pamięć swoich sąsiadów, rozstrzela-
nych na początku wojny, we wrześniu 1939 r. Inny 
przykład to prośba, którą otrzymałem niedawno, 
o pomoc w przygotowaniu I Biegu Pamięci Ma-
jora „Hubala” o Puchar Starosty Wołomińskiego, 
który odbędzie się w rocznicę pobytu majora w 
Krubkach-Górkach w gminie Poświętne. Zdecy-
dowałem się przystać na tę propozycję, między 
innymi dlatego, że bieg ten, zgodnie z zamysłem 
wnioskodawców, będzie przeznaczony dla dzieci 
i młodzieży. Według mnie każda tego typu inicja-
tywa, w którą angażuje się najmłodszych, zwiększa 
ich świadomość historyczną i uczy szacunku dla 
bohaterów oraz postaw, które są godne pochwały. 

Kim dla Pana jest major Henryk Dobrzański 
„Hubal”? Jaką naukę można wyciągnąć z jego 
życia?
Jest przede wszystkim człowiekiem, który nie bał 
się stanąć w obronie swoich wartości oraz dobra 
ojczyzny. Kiedy w 1939 r. Warszawa skapitulowała, 
on, wbrew temu, że walka została spisana na stra-
ty, zdecydował się walczyć dalej. Sam ostatecznie 
poniósł klęskę, zginął z rąk Niemców, jednak liczył 
się z tym i mimo wszystko nie porzucił broni. Ta-
kie postawy budzą wiele sprzecznych odczuć, dla 
jednych to bohaterstwo, dla innych szaleństwo. 
Sam nikomu nie życzyłbym podążania drogą ma-
jora „Hubala”, ponieważ wolałbym, żeby już żadna 
wojna nie dotknęła naszego kraju. I dlatego właśnie 
potrzebujemy pamięci o bohaterach, abyśmy wie-
dzieli, jakie są realne konsekwencje prowadzenia 
działań zbrojnych. Wojny nie należy gloryfikować, 
ale trzeba szanować ludzi, którzy walczyli za ojczy-
znę. Nie należy też pochopnie oceniać, ponieważ 
w tamtych czasach sposób myślenia był zupełnie 
inny. „Hubalem” i wieloma innymi kierowało po-
czucie obowiązku. Naszym obowiązkiem, w cza-
sach pokoju, powinno być dążenie do pokojowego 
rozwiązywania konfliktów. 

Doradca Starosty Wołomińskiego Józef Melak:
- Cieszę się, że władze powiatu wołomińskiego ze starostą Kazimierzem 
Rakowskim na czele tak aktywnie wspierają inicjatywy o charakterze 
patriotycznym. Jeszcze bardziej cieszy mnie fakt, że pomysłodawcami 
tego typu uroczystości i imprez coraz częściej są mieszkańcy i lokalni 
działacze społeczni. Dla mnie to znak, że na tym terenie pamięć o pol-
skiej historii nie ginie, nie jest zaniedbywana. Świadczy o tym również 
popularność wydarzeń organizowanych na szerszą skalę, takich jak 
obchody rocznicy „Cudu nad Wisłą”, w których chętnie uczestniczą nie 

tylko mieszkańcy powiatu, lecz także goście z całego kraju. 
Bieg Pamięci im. Majora „Hubala”, który zostanie wkrótce zorganizowany w gminie Poświętne to dla mnie, 
podobnie jak dla jego organizatorów, piękny przykład połączenia nauki historii ze zdrową, sportową rywa-
lizacją. Myślę, że pomysł ten przypadnie do gustu młodzieży, taka forma wychowania patriotycznego jest 
atrakcyjna. Młodych łatwo zniechęcić, dlatego nie powinniśmy dopuścić do tego, żeby historia kojarzyła im 
się tylko z „wkuwaniem” na pamięć dat i nazwisk z podręczników.

Potrzebujemy pamięci o bohaterach Wielka historia w naszym powiecie 
Rozmowa ze starostą wołomińskim Kazimierzem Rakowskim 

Kazimierz Rakowski starosta wołomiński
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Moja Gazeta Regionalna: 
Jako prezes Ochotniczej 
Straży Pożarnej w Poświęt-
nem, we współpracy ze Sto-
warzyszeniem na Rzecz Roz-
woju Gminy Poświętne oraz 
Kołem Wspólnoty Samorzą-
dowej w Gminie Poświętne, 
zaangażował się Pan w orga-
nizację uroczystości z oka-
zji rocznicy pobytu majora 
Henryka Dobrzańskiego 
„Hubala” w Krubkach-Gór-
kach. Dlaczego zdecydowali 

się Państwo przygotować 
Bieg Pamięci Majora „Hu-
bala”.
Sylwester Niźnik: Uroczysto-
ści rocznicowe odbywają się 
w Krubkach-Górkach od kil-
ku lat, są współorganizowane 
przez Starostwo Powiatowe 
oraz wójta gminy, zaangażo-
wany w ich przygotowanie 
jest również prof. Witold Mo-
dzelewski, który udostępnia 
swój teren oraz poświęca czas 
i środki finansowe na pomoc 

w organizacji wydarzenia. My 
postanowiliśmy przyłączyć się 
do tego przedsięwzięcia do-
piero w tym roku. Złożyliśmy 
wniosek do starosty Kazimie-
rza Rakowskiego i poprosili-
śmy o wsparcie w organizacji 
I Biegu Pamięci Majora „Hu-
bala” o Puchar Starosty Woło-
mińskiego. Dlaczego właśnie 
bieg? Biegi pamięci nie są 
wcale pomysłem nowym, od 
wielu lat odbywają się przy 
różnych okazjach, podczas 
świąt patriotycznych. Pomy-
śleliśmy, że taki bieg mógłby 
odbywać się również w gmi-
nie Poświętne, tym bardziej 
że wciąż za mało u nas wycho-
wania patriotycznego, imprez, 
które pozwoliłby jeszcze moc-
niej zintegrować naszą nie-
wielką lokalną społeczność. 
Łączy nas przecież tradycja, 
poczucie wspólnoty. Warto o 
tym zawsze pamiętać i nie tra-
cić żadnej okazji, żeby razem 
oddać cześć bohaterom. Biegi 
pamięci są wyjątkowe też dla-
tego, że pozwalają połączyć 
lekcję historii z możliwością 
sprawdzenia swojej kondycji 
fizycznej. 

Zapraszam na Bieg Pamięci Majora Hubala
Rozmowa z Sylwestrem Niźnikiem, prezesem OSP w Poświętnem, pomysłodawcą i współorganizatorem I Biegu Pamięci Majora „Hubala”.

Zaprasza do składania ofert 
na realizację zadania o wartości szacunkowej

poniżej 30 000 EURO na:

„Wywóz nieczystości płynnych z nieruchomości 
administrowanych przez

Przedsiębiorstwo Komunalne Spółka  z o.o.”

Informacje dostępne na stronie internetowej
www.pk.wolomin.pl, 

pod numerem telefonu 22 776 35 07
oraz w siedzibie zamawiającego

Chcecie Państwo, aby ten 
bieg był przeznaczony dla 
dzieci i młodzieży.
Tak, osobiście uważam, że 
to bardzo atrakcyjna forma 
wychowania patriotycznego 
młodych mieszkańców gmi-
ny. Z pewnością znajdzie się 
wielu chętnych do aktywnego 
uczestnictwa w tym wydarze-
niu, pozostali będą obserwo-
wać i kibicować, a to również 
integruje społeczność. Zapla-
nowaliśmy bieg dla dwóch 
kategorii wiekowych, żeby 
każdy miał w miarę równe 
szanse na zwycięstwo. Cieszę 
się, że Starosta Wołomiński 
wyraził zgodę na wsparcie 
naszego przedsięwzięcia. Jeśli 
to się uda, z przyjemnością 
powtórzymy bieg w następ-
nych latach, być może kiedyś 
zorganizujemy jego wersję 
dla dorosłych mieszkańców 
gminy. 

Czy macie Państwo więcej 
pomysłów na uroczystości i 
wydarzenia patriotyczne na 
terenie gminy Poświętne?
Tak. O każdej nowej inicja-
tywie będziemy informować 
mieszkańców na bieżąco. Z 
pewnością nie poprzestanie-
my na biegu pamięci, tym 
bardziej, że współpraca ze Sta-
rostwem Powiatowym w Wo-
łominie układa się doskonale. 

A jakie są Pana osobiste od-
czucia na temat głównego 
bohatera wydarzenia, majo-
ra Henryka Dobrzańskiego 
„Hubala”?
Podziwiam jego determinację 
i wolę walki za ojczyznę. Mi-
nął niecały miesiąc od ataku 
Hitlera na Polskę, a Warszawa 
już podjęła decyzję o kapitu-
lacji. Wydawało się, że w tej 
sytuacji jakakolwiek walka to 

walka z góry przegrana. Tym-
czasem major „Hubal” i jego 
towarzysze nie chcieli rezyg-
nować z obrony Rzeczpospo-
litej. Wielu ludzi nie popiera-
ło ich decyzji, jednak nawet 
presja otoczenia nie była w 
stanie zgasić w nich gotowo-
ści do prowadzenia dalszych 
działań. Henryk Dobrzański 
udowodnił, że można oddać 
życie za swój kraj, był jed-
nym z tych, którzy porzucili 
własne interesy i własne bez-
pieczeństwo w imię wolności. 
Dziś powinniśmy pamiętać 
o takich ludziach i w sym-

boliczny sposób wyrazić im 
swoją wdzięczność. Powin-
niśmy również uczyć mło-
dzież ich historii, aby nigdy 
nie zapomnieli, dzięki komu 
mają szansę żyć w wolnej oj-
czyźnie i podejmować takie 
decyzje, żeby do podobnych 
tragicznych wydarzeń nie do-
chodziło w przyszłości. Jako 
mieszkaniec gminy Poświętne 
jestem dumny, że „Hubal” to 
nasz bohater. Mimo że prze-
bywał na tym terenie bardzo 
krótko, na trwałe zapisał się w 
historii naszego regionu.

Kurs komputerowy w bibliotece
Spotkanie organizacyjne 10 października

godz. 17.00 (sala konferencyjna biblioteki, III piętro)
Miejska Biblioteka Publiczna im. Z.Nałkowskiej

Wołomin, ul. Wileńska 32
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Dwór Sulejów to piękny 
kompleks restauracyjno-konfe-
rencyjny, położony w  malow-
niczej miejscowości z  pięknym 
krajobrazem wokół. 

Na zewnątrz znajdują się 
dwie fontanny tworzące niepo-
wtarzalny klimat dworu, w nie-
wielkiej odległości znajdziemy 
wspaniały ogród z obfitą roślin-
nością a  pośród niej staw two-
rzący lekką nutę tajemniczości 
miejsca, w którym się znajduje-
my. 

Gdy stoimy na tarasie, 
oczom naszym ukazuje się mała, 
przydworna winnica, składająca 
się z trzech gatunków winogron, 

w której mamy możliwość degu-
stacji przygotowanych win. 

W  ogrodzie znajduje się 
również miejsce na rozstawienie 
namiotów imprezowych, w któ-
rych mamy szanse poczuć magię 
tego miejsca, rozluźnić się i za-
czerpnąć świeżego powietrza. 
Całość składa się na plac wiel-
kości jednego hektara, w  który 
wkomponowany jest podjazd 
pod dwór oraz parking dla gości 
na ok. sto samochodów. 

Dwór Sulejów wyróżnia się 
spośród innych obiektów tego 
typu swoim niespotykanym 
oraz gustownym wykończeniem 
wnętrz pięknym drewnem spro-
wadzonym z  Francji, liczącym 
sobie 100 lat. Całość dopełnia 

rozległy sufit oraz wspaniały ko-
minek, a  wszystko wykończone 
starodrzewiem, nadając niespo-
tykany klimat dworu. Przy bu-
dynku pochyla się 200-letni dąb, 
a w odległości 200 metrów znaj-
duje się piękny mały kościółek. 

Przyjedź do nas, jeśli chcesz 
poczuć magię tego miejsca oraz 
poznać wyśmienitą kuchnię. 

Przygotowaliśmy niepo-
wtarzalną ofertę imprez oko-
licznościowych. Organizujemy 
przyjęcia weselne, jubileuszowe, 
spotkania firmowe oraz kon-
ferencje i  wiele innych podle-
gających indywidualnym usta-
leniom z  klientem. Nowością 

w  naszej ofercie jest możliwość 
zorganizowania przyjęcia wesel-
nego wraz z ceremonią zaślubin 
w naszym ogrodzie, wśród win-
nicy, w otoczeniu pięknego sta-
wu oraz bujnej roślinności i gu-
stownie wykończonego dworu.

Dwór Sulejów to nie tylko 
restauracja, to miejsce, które za-
dowoli nawet najbardziej wyma-
gających gości. Dzięki pięknej 
aranżacji wnętrz oraz gustow-
nym wykończeniem 100-letnim 
drewnem oddziałujemy na wa-
sze zmysły. Dzięki nam przeżyje-
cie niezapomnianą przygodę, do 
której z chęcią goście będą sięgać 
w pamięci. Staramy się stworzyć 
klimat, który przeniesie gości 
w całkiem inne miejsce. 

Przez żołądek do serca
Tak, jak głosi staropolskie 

przysłowie, staramy się serwo-
wać to, co najlepsze.

Wykwintne dania, wyśmie-
nite desery oraz sposób poda-
nia układają się na prawdziwy 
majstersztyk. Wszystko to jest 
zasługą wspaniałych, utalento-
wanych kucharzy oraz profesjo-
nalnej obsługi.

Każda oferta ustalana jest 
indywidualnie, w zależności od 
potrzeb klienta. 

Na naszych gości czeka 
tutaj: sala do 200 osób z klima-
tyzacją oraz wentylacją, sala 
myśliwska, która może być wy-
korzystana jako konferencyj-
na do 40 osób, sala chlebowa 
z działającym piecem, w którym 
jest wypiekany chleb, drink bar, 
kominek z możliwością urucho-
mienia podczas imprezy, profe-

sjonalna obsługa, sprzęt grający, 
lasery świetlne, urządzenia do 
wytwarzania dymu i  baniek, 
czekoladowa fontanna, wiejski 

stół, wino z winnicy za dworem, 
ogród, dwa 100-metrowe tarasy, 
fajerwerki (do godziny 23.00), 
monitorowany parking dla 100 
samochodów, piękny wystrój 
starego dworu,  pobliski kościo-
łek. Konkurencyjne ceny.

Zapraszamy do odwiedza-
nia „Dworu Sulejów”. 

Dwór Sulejów zaprasza

„Tutaj każdy dzień tworzy nowe wspomnienia”

Kontakt:
ul. Kościelna 16
05-280 Sulejów

(powiat Wołomin)
tel. 507 027 467

798 573 855
kontakt@dworsulejow.pl

Ministerstwo Spraw Wewnętrznych i Administracji uru-
chomiło nową wersję aplikacji mobilnej „Moja Komenda”, 
dzięki której odnajdziemy dzielnicowego, który opiekuje się 
naszym rejonem zamieszkania. Aplikacja zawiera także bazę 
teleadresową wszystkich komend i komisariatów w Polsce. 
Jest dostępna na telefony z Android. Wersja na iOS zostanie 
opublikowana w ciągu kilku najbliższych dni. Usługa jest bez-
płatna, a użytkownik nie musi mieć dostępu do Internetu, aby 
odnaleźć swojego dzielnicowego.

Aplikacja „Moja Komenda” umożliwia wyszukanie każ-
dego dzielnicowego w Polsce. Aby to zrobić wystarczy wpisać 
np. adres zamieszkania, a aplikacja odnajdzie funkcjonariu-
sza, który dba o nasz rejon zamieszkania oraz pokaże, w której 
jednostce on pracuje. Dzielnicowych możemy wyszukać także 
po ich imieniu lub nazwisku. Aby połączyć się z funkcjona-
riuszem wystarczy jedno kliknięcie. Wyszukiwarka dzielnico-
wych działa w trybie offline. Użytkownik nie musi mieć dostę-
pu do Internetu, aby odnaleźć swojego dzielnicowego.

Aplikacja „Moja komenda” zawiera także bazę teleadreso-
wą wszystkich komend i komisariatów w Polsce. Dodaliśmy 
do niej dodatkowe jednostki, m.in. rewiry dzielnicowych oraz 
posterunki. Aplikacja została wyposażona w dwa tryby wy-
szukiwania informacji. Po włączeniu usług lokalizacyjnych 
w telefonie sama odnajdzie najbliższe policyjne obiekty. Po 
przejściu w tryb online wystarczy jedno kliknięcie, by wska-
zała trasę do najbliższej komendy lub komisariatu. Równie 
sprawnie połączy nas z dyżurnymi policjantami z wybranej 
jednostki. Dodatkowo „Moja komenda” umożliwia wyszuka-
nie po nazwie jednostki, ulicy lub kodzie pocztowym.

 „Moja Komenda” jest dostępna na telefony z Android. 
Wersja na iOS zostanie opublikowana w ciągu kilku najbliż-
szych dni. Usługa jest bezpłatna.

Aplikacja „Moja Komenda” – 
kontakt z Policją i dzielnicowymi 

na wyciągnięcie ręki
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Jaki jest wymiar urlopu wypoczynkowego?

Porady Księgowo-Prawne

Zespół Małych Form Opie-
ki i Wychowania „Chata” to sieć 
placówek opiekuńczo-wycho-
wawczych dla dzieci i młodzie-
ży w Warszawie. Zespół działa 
na terenie Białołęki, Rember-
towa, Targówka i  Żoliborza. 
Placówka sprawuje pieczę nad 
ponad 100 dzieci, od trzeciego 
do osiemnastego roku życia. 1 
września to jeden z trudniej-
szych momentów dla „Chaty”. 
– Potrzeby są ogromne. Począ-
tek roku szkolnego to dla nas 
ogromne wyzwanie zarówno lo-
gistyczne jak i finansowe – mówi 
Elżbieta Stencel-Kileo, dyrektor 
ZMFOiW „Chata”.

Pracownicy praskiego Od-
działu ZUS zdecydowali się 
wspólnie pomóc „Chacie”. Nie 
był to pierwszy kontakt war-
szawskiego II Oddziału ZUS z 
placówką. – Decyzja o wsparciu 
dla dzieciaków z „Chaty” nie była 
przypadkowa. „Chata” to nasz 
klient, płatnik składek – mówi 
Alicja Trojanowska, dyrektor II 
Oddziału ZUS w Warszawie.

Inicjatorzy zbiórki posta-
rali się, aby artykuły szkolne 
trafiły do dzieci jeszcze przed 
pierwszym dzwonkiem. Dzięki 
zaangażowaniu pracowników 
II Oddziału ZUS w Warsza-
wie udało się zebrać wszystkie 

potrzebne uczniom artykuły: 
zeszyty, plecaki, piórniki, przy-
bory do pisania i rysowania, 
itp.  Dodatkowo, pracownicy 
praskiego Oddziału zorgani-
zowali zbiórkę pieniężną, aby 
móc podarować „Chacie” tak-
że artykuły wykorzystywane 
w czasie zajęć plastycznych, 
m.in. farby, plastelinę, modeli-
nę, pędzle. Dzięki wspólnemu 
zaangażowaniu, udało się prze-
kazać pokaźną darowiznę, którą 
personel „Chaty” ocenił jako 
wystarczający na spokoje roz-
poczęcie roku szkolnego przez 
ich podopiecznych. 

- Bardzo się cieszymy, że ra-
zem mogliśmy pomóc „Chacie”. 
Jestem przekonana, że to nie 
ostatnia inicjatywa charytatyw-
na naszego Oddziału, a na pew-
no nie ostatnie spotkanie z „Cha-
tą” – mówi Alicja Trojanowska. 
II Oddział ZUS w Warszawie 
planuje wesprzeć dzieci z „Cha-
ty” również w wejściu w dorosłe 
życie, przekazując praktyczną 
wiedzę z zakresu ubezpieczeń 
społecznych.

Kinga Kałanczyńska
Wydział Organizacji i Analiz

II Oddział ZUS 
w Warszawie

Zgodnie z regulacją zawar-
tą w art.154 Ustawy z dnia 26 
czerwca 1974  r. Kodeks Pracy  
(Dz. U. z 2016 r. poz.910 ze zm.) 
wymiar urlopu wypoczynkowego 
wynosi:
•	 20 dni- jeżeli pracownik jest 

zatrudniony mniej niż 10 lat
•	 26 dni- jeżeli pracownik  jest 

zatrudniony conajmniej10 lat
Do okresu zatrudnienia, od któ-
rego zależy wymiar urlopu, wlicza 
się wszystkie okresy poprzed-
niego zatrudnienia, bez względu 
na przerwy w zatrudnieniu oraz 
sposób ustania stosunku pracy 
(nie jest ważne w tym przypadku 
czy umowa o pracę została roz-
wiązana z winy pracownika, czy 
z powodów dotyczących praco-
dawcy). 
Do stażu pracy, od którego zale-
ży wymiar urlopu pracownika, 
dolicza się następujące okresy 
nauki w:
•	 zasadniczej lub innej równo-

rzędnej szkole zawodowej - 3 
lata;

•	 średniej szkole zawodowej - 5 
lat;

•	 średniej szkole zawodowej dla 
absolwentów zasadniczych 
(równorzędnych) szkół zawo-
dowych - 5 lat;

•	 średniej szkole ogólnokształcą-
cej - 4 lata;

•	 szkole policealnej - 6 lat;
•	 szkole wyższej - 8 lat.
Pozostałe okresy, które mają 
wpływ na wymiar urlopu wypo-
czynkowego to:
•	 okres pobierania zasiłku i 

stypendium przez osobę bez-
robotną skierowaną  przez 
starostę na szkolenie lub od-

bywającą staż albo przygoto-
wanie zawodowe w miejscu 
pracy (art. 79 ustawy z dnia 
20 kwietnia 2004  r. o promo-
cji zatrudnienia i instytucjach 
rynku pracy – Dz. U. z 2004 r. 
nr 99, poz. 1001 ze zm.);

•	 okres zatrudnienia za granicą 
u pracodawców zagranicznych 
(art. 86 ustawy z dnia 20 kwiet-
nia 2004 r. o promocji zatrud-
nienia i instytucjach rynku 
pracy – Dz. U. z 2004 r. nr 99, 
poz. 1001 ze zm.);

•	 zasadnicza służba wojskowa 
(art. 120 ustawy z dnia 21 li-
stopada 1967 o powszechnym 
obowiązku obrony Rzecz-
pospolitej Polskiej – Dz. U. 
z 2004  r. nr 241, poz. 2416 z 
późn. zm.);

•	 okres, za który pracownikowi 
przyznano odszkodowanie z 
powodu wadliwego rozwiąza-
nia stosunku pracy przez pra-
codawcę (art. 51§ 2 KP);

•	 skrócenie okresu zatrudnienia 
na podstawie art. 36 1 § 2 Kp;

•	 okres urlopu bezpłatnego na 
czas wykonywania manda-
tu posła lub senatora  (art. 28 
ustawy z dnia 9 maja 1996 r. o 
wykonywaniu mandatu posła 
lub senatora – Dz. U. z 2003 r., 
nr 221, poz. 2199 z późn. zm.);

•	 okres urlopu bezpłatnego 
udzielonego pracownikowi w 
celu pełnienia z wyboru funk-
cji związkowej poza zakładem 
pracy (art. 25 § 11 ustawy z 23 
maja 1991  r. o związkach za-
wodowych – Dz. U. z 2001 r. nr 
79, poz. 854 z późn. zm.);

•	 okres pracy w indywidualnym 
gospodarstwie rolnym  (art. 1 
ustawy z dnia 20 lip[ca 1990 r. 
 o wliczaniu okresów pracy 
w indywidualnym gospodar-
stwie rolnym do pracowni-
czego stażu pracy – Dz. U. z 
1990 r. nr 54, poz. 310);

•	 okres wykonywania pracy na-
kładczej, w którym wykonaw-
ca uzyskiwał wynagrodzenie 
w wys. co najmniej 50% mi-
nimalnego wynagrodzenia (§ 
32 ust. 7 rozporządzenia RM z 
dnia 31 grudnia 1975 r. w spra-
wie uprawnień pracowniczych 
osób wykonujących pracę na-
kładczą – Dz. U. z 1976 r., nr 3, 
poz. 19 z późn. zm.);

Do stażu pracy, od którego zale-
ży wymiar urlopu wypoczynko-
wego nie wlicza się:
•	 okresu pracy na podstawie 

umowy zlecenia i innej umowy 
cywilnoprawnej;

•	 okresu prowadzenia działalno-
ści gospodarczej;

Praski Oddział ZUS wspiera 
małych mieszkańców „Chaty”

Warszawa, dnia 16 września 2016 r.

Pracownicy II Oddziału ZUS w Warszawie zorganizowali zbiórkę 
charytatywną na rzecz ponad 100 dzieci z placówki opiekuńczo-
-wychowawczej „Chata”. Dzięki inicjatywie praskiego Oddziału 
ZUS, podopieczni „Chaty” rozpoczną nowy rok szkolny wyposaże-
ni w potrzebne artykuły szkolne.

•	 okresu urlopu bezpłatnego  
na podstawie  art. 174 § 2 KP   
(udzielony na pisemny wnio-
sek pracownika).

Jeśli pracownik był zatrudniony 
i równocześnie uczył się, to do 
jego stażu pracy wlicza się okres 
zatrudnienia, w którym była po-
bierana nauka albo okres nauki. 
Wszystko zależy od tego, co było 
korzystniejsze dla pracownika.
Przykład:
Pan Paweł studiował i pracował 
na etacie. wymiarZ chwilą ukoń-
czenia studiów pracodawca powi-
nien wliczyć do stażu urlopowego 
pracownika 8 lat, a pominąć okres 
pracy w trakcie studiów, który 
wynosiłby maksymalnie 5 lat. 
Takie rozwiązanie jest bowiem 
korzystniejsze dla pracownika.
Pracownik podejmujący pracę 
po raz pierwszy, w roku kalenda-
rzowym, w którym podjął pracę , 
uzyskuje prawo do urlopu wypo-
czynkowego z upływem każdego 
miesiąca pracy, w wymiarze 1/12 
rocznego urlopu. Prawo do kolej-
nych urlopów pracownik nabywa 
w każdym następnym roku ka-
lendarzowym.

Stan prawny 
na dzień 05.09.2016 r. 

Opracowała: 
Halina Raszka vel Rzepa  

Kancelaria Podatkowa 
Skłodowscy 

http://www.sklodowscy.pl/aktu-
alnosci/warto-wiedziec/wymiar-
-urlopu-wypoczynkowego
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Hala sportowa otwarta Wielka siatkówka w Kobyłce

Pierwszego dnia turnieju, 
który odbywał się w dniach 
16-18 września, kibice mo-
gli zobaczyć emocjonujące 
zmagania zawodniczek z Or-
len Ligi. W meczu otwarcia 
zmierzyły się drużyny Legio-
novii Legionowo i Budowla-
nych Łódź. Po trwającej pięć 
setów rywalizacji zwycięstwo 
odniosły siatkarki z Mazow-
sza (3:2). W drugim spot-
kaniu DevelopRes SkyRes 
Rzeszów pokonały 3:0 Polski 
Cukier Muszynianka Enea. 
W sobotę w meczu o III miej-
sce zagrały drużyny Budow-

lani Łódź i Polski Cukier Mu-
szynianka Enea (3:0). Puchar 
Burmistrza Miasta Kobyłka 
wygrały zawodniczki Deve-
lopRes SkyRes Rzeszów, któ-
re w trzech setach pokonały 
Legionovię Legionowo.

W sobotę odbył się rów-
nież pierwszy mecz turnieju 
mężczyzn i start rozgrywek 
Plus Ligi.

Na parkiecie hali sporto-
wej ZSP nr 3 w Kobyłce wy-
stąpili nasi najlepsi siatkarze, 
a wśród nich: Mariusz Wla-
zły, Paweł Zagumny, Marcin 
Możdżonek, Karol Kłos, An-

drzej Wrona i wielu innych 
zawodników Plus Ligi. W 

dwóch sobotnich meczach 
wygrali siatkarze Asseco Re-
sovii Rzeszów i Skry Bełcha-
tów. W niedzielę w meczu o 
trzecie miejsce AZS Politech-
nika Warszawska pokonała 
3:2 drużynę Cerrad Czarni 
Radom. W finale spotkały się 
zespoły PGE Skra Bełchatów 
i Asseco Resovia Rzeszów. 
Lepsi okazali się siatkarze 
Skry Bełchatów, którzy wy-
nikiem 3:1 pokonali Resovię 
i wygrali cały turniej.

Siatkarze PGE Skra Bełchatów pokonali 3:1 Asseco Resovię Rzeszów i wygrali cały turniej towarzyski „Siatkówka w Trójce”, który od-
był się w dniu 18 września w Kobyłce. Zawody zorganizowano z okazji otwarcia nowej hali sportowej Zespołu Szkół Publicznych nr 3 
im. Karola Wojtyły.

Program Rewitalizacji dla Gminy Strachówka na lata 2016 -2023

         Projekt współfinansowany przez Unię Europejską ze środków Funduszu Spójności w ramach Programu Operacyjnego Pomoc Techniczna 2014 -2020

Gmina Strachówka przystąpiła do opracowania Lokalne-
go „Programu Rewitalizacji dla Gminy Strachówka na lata 
2016-2023” zgodnie z Uchwałą Nr XVI/119/2016 Rady Gminy 
Strachówka z dnia 24 czerwca 2016 roku. Na realizację przed-
miotowego zadania Gmina Strachówka otrzymała dotację ce-
lową na podstawie Umowy Nr POPT-REW-61/2016-00 z dnia 
14 czerwca 2016 roku zawartej pomiędzy Gminą a Zarządem 
Województwa Mazowieckiego, w imieniu którego działa Mazo-
wiecka Jednostka Wdrażania Programów Unijnych. Okres rea-
lizacji projektu: 02 luty - 31 grudnia 2016 roku. Środki finanso-
we pochodzą z Europejskiego Funduszu Spójności i Programu 
Operacyjnego Pomoc Techniczna 2014-2020 oraz Ministerstwa 
Rozwoju i Województwa Mazowieckiego.

Całkowita wysokość kosztów kwalifikowanych  na realiza-
cję projektu wynosi 67 600,00 zł słownie: sześćdziesiąt siedem 
tysięcy sześćset złotych. Kwota dotacji nie może przekroczyć 
90% kosztów kwalifikowanych realizacji projektu. W  ramach 
kosztów kwalifikowanych m. in. znajdują się: przygotowanie 
i opracowanie merytoryczne „Programu Rewitalizacji dla Gmi-
ny Strachówka na lata 2016-2023”, spotkania konsultacyjne 
i warsztaty z udziałem społeczności lokalnej, wyjazd studyjny 
z prezentacją obszarów, na których pomyślnie przeprowadzono 
proces rewitalizacji, promocja projektu oraz zarządzanie i ko-
ordynowanie projektem.    

Zgodnie z  definicją Ministerstwa Rozwoju „REWITALIZACJA 
to proces wyprowadzania ze stanu kryzysowego obszarów zde-
gradowanych, prowadzony w sposób kompleksowy, poprzez zin-
tegrowane działania na rzecz lokalnej społeczności, przestrzeni 
i gospodarki, skoncentrowane terytorialnie, prowadzone przez 
interesariuszy rewitalizacji na podstawie gminnego programu 
rewitalizacji”. 

Rewitalizacja  wykorzystując specyficzne, lokalne uwa-
runkowania jest narzędziem wspierającym potencjał gminy 
na rzecz mieszkańców, przestrzeni publicznej, środowiska 
oraz lokalnej gospodarki. Obszar wskazany jako obszar re-
witalizacji swoim zasięgiem może objąć nie więcej niż 20% 

powierzchni gminy, zamieszkałej przez nie więcej niż 30% 
ludności. Wyznaczenie granic obszaru rewitalizacji odbywa 
się na podstawie diagnozy czynników i zjawisk kryzysowych 
oraz konsultacji społecznych z  mieszkańcami, przedstawi-
cielami różnych grup społecznych, organizacjami pozarzą-
dowymi, organami administracji publicznej oraz lokalnymi 
przedsiębiorcami. 

Gmina Strachówka w  ramach konsultacji społecznych 
planuje spotkania ze społecznością lokalną. W trakcie spot-
kań po części wykładowo – informacyjnej, która ma charak-
ter warsztatów diagnostycznych, podczas których mieszkań-
cy będą zgłaszać swoje problemy i   propozycje, następuje 
badanie ankietowe, którego celem jest zebranie informacji 
potrzebnych do optymalnego wyznaczenia  granic obszaru 
rewitalizacji oraz zidentyfikowania przedsięwzięć, które po-
prawią warunki społeczno – gospodarcze i pobudzą obszary 
wskazane do rewitalizacji.

Serdecznie zapraszamy na spotkania.

Więcej na stronie www.strachowka.com.pl oraz na tab-
licach ogłoszeniowych w sołectwach.

Andrzej Lek w fotoreportażu zdjęciowym z otwarcia hali sportowej przy ZSP nr 3 w Kobyłce

Z tej okazji władze Kobyłki 
zaprosiły do miasta najlepsze 
siatkarki Orlen Ligi i najlepszych 
siatkarzy Plus Ligi. Podwarszaw-
ski turniej jest znakomitą okazją 
do starcia się wszystkich drużyn 

ekstraklasy przed rozpoczęciem 
tegorocznych rozgrywek.

Dodajmy, że hala w Kobył-
ce została wyposażona m.in. 
w jedną z najwyższych ścianek 
wspinaczkowych na wschód od 
Wisły.

(dokończenie ze str. 1)

Burmistrz Kobyłki Robert Roguski, wiceminister sportu Jarosław 
Stawiarski, prezes PKOL Andrzej Kraśnicki oraz zaproszeni goście

Burmistrz Kobyłki Robert Roguski, starosta wołomiński Kazimierz 
Rakowski i dyrektor ZSP nr 3 Tomasz Szturo

Wiceburmistrz Kobyłki Karina 
Jaźwińska i Paweł Zagumny

Dyrektor ZSP nr 3 Tomasz Sztu-
ro, burmistrz Robert Roguski i 
Mariusz Wlazły

Pamiątkowe zdjęcie organizatorów z siatkarzami
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PRACA

• Zatrudnię do sklepu spożywczego w 
Zielonce. Tel. 22 781 94 58

• Zatrudnię doświadczonego cukiernika  
lub piekarza tel. 502617823 PILNE

• Zatrudnię krawcową do poprawek kra-
wieckich w Ząbkach. Tel. 602-304-503

• Zatrudnię krawcową do szycia 
zasłon, firan w Rembertowie. 
Tel. (22) 612 88 68, 602 725 222

Radio FAMA Wołomin poszukuje osoby 
na stanowisko przedstawiciel handlowy. 
CV prosimy przesyłać na adres mailowy 
wolomin@radiofama.com.pl

SKUP, SPRZEDAŻ

REKUPERATORY,
KLIMATYZATORY

BUDOWLANE

Kosmetyki na bazie 
kolagenu naturalnego,

witamina C lewoskrętna.
Tel. 795 688 144

GEODETA
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

Mapy do celów projektowych 
i prawnych, podziały i rozgraniczenia, 

wznowienie granic.

WYRÓB I SPRZEDAŻ 
MATERIAŁÓW BUDOWLANYCH 

– E.Kalicki. Ogrodzenia betonowe, 
pustaki żużlowe, bloczki, kręgi, EKO 

Atrakcyjne ceny. 
Tel. (22) 799 93 89, 604 555 651

USŁUGI

Toczenie, frezowanie, ostrzenie 
narzędzi, CNC, TIG, 3D, koła 
zębate wykonuje TOK-FREZ, 

Wołomin, ul. Łukasiewicza 7, 
tel. /22/ 787-61-80

ZAKAR
Produkcja i sprzedaż materiałów 
budowlanych, płyt stropowych 

i  drogowych, kręgów betonowych, 
kostki brukowej i pustaków ściernych 

i innych materiałów.
ul. Weteranów 116 Radzymin

Tel. (22) 678 96 41,fax (22) 811 44 81
Tel. 504 017 593

e- mail: zakarwarszawa@wp.pl

• Docieplanie budynków. Szybko, tanio, 
solidnie. Tel. 502 053 214

HYDRAULIK Pogotowie 24h
pogotowie wodno-kanalizacyjne 24h
instalacje sanitarne c.o., instalacje gazowe
montaż, spawanie, sprawdzanie szczelności
tel. 501 195 176
www.hydraulikbrzuchalski.pl

Posadzki miksokretem, 
zacieranie mechaniczne. 

Tel. 797 357 222

Panią do pracy w lokalu 
handlowo-usługowym w Ząbkach. 

Stawka 9 zł/ha. Stała praca. 
Tel. 534410118

Nagrobki urnowe, murowanie 
grobów, układanie kostki i kucie 

liter. Tel. 604 518 960

SKŁAD WĘGLA - węgiel polski i 
importowany, węgiel, kostka 

orzech, ekogroszek i miał. 
Transport powyżej 1 tony gratis.

Ruda k/ Radzymina
Tel. 507 322 809, 504 071 374

FILTRY do WODY
odżelaziacze * odkamieniacze

tel. 783 509 003

NIERUCHOMOŚCI

MOTORYZACJA

• Sprzedam mieszkanie w Rembertowie, 
45 m kw., dwupoziomowe, bezpośred-
nio, tel. 601 851 504

• Wynajmę lokal handlowy w Tłuszczu 
tel. 600 064 991

PRZEPROWADZKI
TRANSPORT

www.trans-mart.pl
tel. 22 781-60-03, kom. 601 911 362

Haki, tłumiki, mechanika: 
Zielonka, tel. (22) 7611026

Zakład Kamieniarski wykonuje: 
nagrobki, parapety, schody. 
Wołomin. Tel. 502 472 396

Badanie fizykochemiczne wody,
filtry do wody. Tel. 783 800 800

Kasacja samochodów, skup złomu, 
sprzedaż części, naprawa samocho-
dów, zbiórka sprzętu AGD i RTV. 
JAN TOKARSKI, Poświętne, ul. Szkol-
na 11. Tel./fax: (22) 787-11-65, 668-
46-90-13, 507-01-79-12Docieplanie budynków, czyszczenie 

elewacji, szybko i solidnie. 
Wieloletnie doświadczenie. 

Firma z Dąbrówki ul. Kościelna 37 
tel. 503 155 944, 502 220 117

BIUROWE

SKUP AUT
Kupię każdy samochód 
osobowy i dostawczy, 
również rozbity i bez 

dokumentów. 

Tel. 789 090 573

Polski węgiel, orzech, groszek, miał 
i kruszywo. Tel. 601 424 209

Sprzedaż drewna opałowego. 
Tel. 518 223 255

MARKSBUD - Usługi kontenerami 
Mariusz Toczyski - Ząbki

Wywóz odpadów budowlanych, 
gruzu, ziemi, piachu. 

Tel. 698 214 790

Danie dnia 
zupa + drugie danie: 13 zł

Ząbki, ul. Szwoleżerów 74

Tel. 695 949 199
Dowóz od 20 zł gratis!

OBIADY DOMOWE
• Transport busem z przyczepką. 

Tel. 608 638 734

Pogotowie kanalizacyjne 
24 h / 7 dni.

Udrażnianie rur,
czyszczenie drenaży 

i rynien.
    Tel. 781 266 854, 697  378 786

Sprzedam działkę 
budowlaną 2000 m2 . 

WYSYCHY, 44 km od Warszawy, 
kierunek Wyszków. Ogrodzona, 

prąd-siła, studnia wiercona, 
wodociąg w ulicy. Księga 

wieczysta. 95 tys. zł.
Tel. 508 385 718

Przy Orlej
Gabinet Weterynaryjny

pon.-pt. 9.00 - 20.00, sobota 10.00 - 16.00
Ząbki, ul. Orla 20

Tel. (22) 799 23 35, kom. 505 077 525 
www.weterynarz-zabki.waw.pl

Zatrudnię magazyniera
Dąbrówka Tel: 500 760 720

Pilnie zatrudnię cukiernika 
lub piecowego do cukierni.

Karpin/Dąbrówka 
Tel. 500 760 720 

Szukasz pracy?
Zatrudnię osoby do pracy na 

produkcji przy ciastach domowych. 
Praca na dzień lub parę nocy 

w tygodniu (do wyboru).
Karpin/Trojany 

Tel. 500 760 720

Sprzedam 2 działki budowlane (2899 m 
kw. i 2438 m kw.) w Ząbkach przy ul. ks. 
Zycha. Tel. 660 697 365

Sprzedam dom w Wyszkowie przy 
ul. Miłej (212 m kw.) z działką o pow. 
240 m kw. Tel. 660 697 365

• Futra, zamówienia, przeróbki, reperacje 
skór, 504 535 207

Zatrudnimy osoby na 
obiekcie IKEA Targówek. 

Na różne stanowiska: 
taśma zmywakowa, serwis 

sprzątający, obsługa maszyn 
czyszczących. 

Prosimy o kontakt 
tel. 602-821-741



Fundacja Nowa Zielonka 
wraz z przyjaciółmi Marcina i jego 
Mamy zorganizowała akcję zbie-
rania pieniędzy na nowy wózek 
spacerowy, umożliwiający bez-
pieczne i wygodne spacery oraz 
dające mamie Marcina szansę na 
łatwiejszą opiekę nas synem. Taki 
wózek kosztuje ponad 10 000 zł i 
dla rodziny Marcina jego zakup 
jest nierealny.

Marcin jest mieszkańcem 
Zielonki, 25-letnim niepełno-
sprawnym mężczyzną, który wy-
rósł już ze swojego starego wózka 
i jego mama od kilku lat musi do-
pasowywać wózek do jego wzro-
stu, na przykład podkładając zwi-
nięte w rulon ręczniki. Latem daje 
się to jakoś zrobić, jednak rodzina 
obawia się kolejnej zimy, kiedy to 
Marcin w zimowym ubraniu i w 
ciepłym śpiworze po prostu nie 
zmieści się w wózku.

Mama Marcina, która z jego 
wychowaniem od lat boryka się 
samotnie, jest osobą bardzo po-
godną i dzielną. Niezwykła siła i 
ogromna miłość do syna pomaga 
jej radzić sobie z nadludzkim wy-
siłkiem, który wiąże się z opieką 
nad synem.

Jesteśmy pewni, że łącząc siły, 
zapewnimy tej wspaniałej rodzi-
nie odrobinę radości. Jeśli wielu 
ludzi o dobrych sercach wesprze 

Zbieramy pieniądze na 
nowy wózek dla Marcina

naszą akcję choć drobnym ge-
stem, szybko osiągniemy cel, ja-
kim jest ten właśnie wózek. Jeśli 
uda się zgromadzić więcej pienię-
dzy, opłacimy Marcinowi tak dłu-
gą rehabilitację, na ile wystarczy 
zebranych pieniędzy.
Wspólnie walczymy o uśmiech 
Marcina.

Prosimy o wpłaty na nowy wózek Marcina 
na subkonto Fundacji Nowa Zielonka

Bank Zachodni WBK
63 1090 2590 0000 0001 3264 3356

„Walczymy o uśmiech Marcina”


